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Protokoll fört vid styrelsemöte tisdag den 24 maj 2022 kl. 18.30 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Lena Backström Nordén, Martin Adelgren Thorén 

(tom § 44), Margareta Höglund, Pether Öhlén, Camilla Johansson (tom § 44). 

Förhindrade att närvara: Gunnel Crona och Agneta Gidmark. 

§ 39  Torbjörn öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 40  Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare valdes Margareta till dess Gunilla 

anländer. 

§ 41  Dagordningen fastställdes efter tillägg under övriga frågor. 

§ 42  Som justeringsperson valdes Margareta.  

§ 43  Föregående mötesprotokoll genomlästes och lades till handlingarna. 

§ 44  Lena gick igenom klubbens ekonomi som har ett minus på 21 485 kr. Det har inkommit ca två 

år gamla fakturor från SBK som det inte går att få fram om de är betalda eller ej. Lena kommer att 

bestrida dessa så länge, vilket styrelsen ställer sig bakom.  

§ 45  Inkomna skrivelser. Christina Ström har via mail gjort en intresseanmälan att få delta i 

anläggningsgruppen. Fått svar att ta personlig kontakt med Torbjörn. 

§ 46   Sektorernas rapporter: 

Rally: Tävlingar 4–5 juni.  

Agility: Full förberedelse inför tävlingshelgen 26–29 maj. Det har anmälts ca 2000 starter. Intäkter 

och kostnader kommer att delas med SAgiK, enligt tidigare upprättat avtal. 

Tävling: Appellspår och lägre spår planeras till hösten. 

Mental och tjänstehund: Inget planerat. 

Hus: Sommarläger för unga planeras i Nordvik, valpkurs pågår. Kurs i nosework samt rally planeras.  

Kök: Inget nytt. 

Ungdom: Planerar Härnöutmaningen samt sommarläger i Nordvik. 

Anläggning: Läckaget från toalettens vattencistern fixat. Fönsterfilm ska sättas upp på fönstret till 

duschutrymmet, Lena fixar. 



§ 47  Beslut tagna via styrelsens sms-grupp: Mötesdatum flyttat från 18 maj till idag 24 maj. 

§ 48  Övriga frågor: 

1)  Gunilla: Uppdatering av formuläret rörande hyreskostnad av klubbstugan och -området. 

Beslutades att bokningar ska ske via styrelsemailen och tas om hand av Martin. Gunilla 

uppdaterar hyresöverenskommelsen. 

2)  Gunilla: Avtalet med SAgiK enligt beslut (styrelseprotokoll den 8/1 2020 § 134 agility) 

efterfrågas. Martin tar fram detta och skickar till Gunilla för förvaring i sekreterarpärmen. 

3)  Carina Norberg har erbjudit sig att tillsammans med Pether planera verksamheter i 

utbildningssektorn. Styrelsen inkl. Pether positiva till förslaget.  

4)  Gunilla: Policy vid uthyrning av klubbstugan och -området till SBK-anslutna rasklubbar. 

Styrelsen har ingenting att invända mot att aktiviteten gäller tävlingar och prov i rasklubbens 

regi. 

5)  Torbjörn: Inköp av byggcentral (el). Beslutades att snarast göra inköp av två stycken sådana. 

§ 49  Datum för nästa styrelsemöte onsdag den 15 juni kl 18.30, samt medlemsmöte samma dag kl 

19.00. 

§ 50  Torbjörn avslutade mötet och tackade för deltagandet.  

 

 

 

 

Torbjörn Eriksson  Gunilla Nilsson  Margareta Höglund 

Ordförande   Sekreterare  Sekr./Justerare 

  

 

 

 


